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Bestyrelsesmøde den 6.november 2018 hos Annalisa 
Tilstede: Birgitte, Birgit, Marianne, Annalisa, Susanne og Karin 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra den 29. august 2018 

2. Beslutninger på møderne 

3. Økonomi 

4. Kommende koncerter og arrangementer 

5. Evaluering af koncerter/arrangementer 

6. Nyt fra Signe 

7. Nyt fra GFU 

8. Nyt fra Kor72 

9. Hjemmesiden 

10. Årshjulet 

11. Diverse 

12. Eventuelt 

13. Næste møde 

 

Ad 1. Godkendelse af referat fra den 29. august 2018 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

Ad 2. Beslutninger på møderne 

Punktet udgår indtil videre, da det nye koncept fungerer. 

 

Ad 3. Økonomi 

Regnskabsstatus: Saldo d.d. kr. 45.553,16 hvoraf kr.19.500 er fra donationen. Vi har endnu ikke fået de 

bevilligede kr. 6000 fra kommunen til dækning af udgifter til Kulturnatten. 

Der var et underskud på korlørdagen på kr. 3,72.    

Signe har arbejdet alle de skyldige timer ind, fordelt på ekstratimer og korlørdagen. 

 

Ad 4. Kommende arrangementer/koncerter 

 Julekoncerter: 

10. og 11. december. Vi mødes kl. 18. Koncerterne starter kl. 19.00.  Birgitte laver annoncere til Kultunaut 

og flyers og plakat. Susanne hænger op på relevante steder. 

 Vi kan bruge de penge vi fik til Lyserød Lørdag til julekoncerten til aflønning af dirigent og pianist.    

Påklædning til julekoncerterne er sort med rødt tilbehør. 

 

Nytårskur den 12. januar 

Sopranerne arrangerer. 

      

Generalforsamling 11. februar 

Kassen giver kr. 25 til forplejning pr. medlem 

Birgitte, Annalisa, Susanne og Karin er på valg. Desuden revisor og revisorsuppleant. 
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Karin laver dagsorden og indkaldelse.      

Karin har ændret i vedtægterne vedr. længden af prøvetiden for nye medlemmer. 

 

Kortræf 3. marts. 

Intet nyt endnu 

 

Ad 5. Evaluering af arrangementer/koncerter 

Korlørdag 

Kæmpesucces. Det færdige produkt af indspilningen, kan vi være stolte af. Vi arbejder stadig med en plan 

for at få brændt CD en. Marianne skriver ud til medlemmerne om der er en der har en brænder. 

Lydfilerne lægges ind på hjemmesiden. 

Dejligt at alle hjalp med at rydde op.    

 

Kulturnat 

Begejstret publikum. 

Kirken var stuvende fuld og nogle kom ikke ind til koncerten. 

Problematik omkring teleslyngen, men det løste sig. 

 

Ad 6. Nyt fra Signe 

Minus nyt 

 

Ad 7. Nyt fra GFU 

GFU vil lave en hvervekampagne for at få flere foreninger med. 

Foreningskonference i januar Birgit og Susanne deltager. 

Afventer stadig møde med journalist fra Folkebladet vedr. annoncering. 

Materialekontoen: Vi har fået kr. 1898,00 til mixer. Vi betaler selv resten. Den koster ca. kr. 2200,00. 

 

Glostrup Idrætscenter har en masse udstyr man kan låne, Birgit og Susanne spørger om der er en oversigt 

over udstyret. 

 

Ad 8. Nyt fra Kor72 

Karin indberetter til KODA 

Karin udfylder spørgeskema fra AKKS (paraplyorganisationen Amatørernes Kunst & Kultur som Kor72 er 

medlem af). De kor der udfylder skemaet er med i en lodtrækning om kr. 5000, der kan bruges til en 

workshop eller lignende. 

 

Ad 9. Hjemmesiden 

Karin lægger alt ind på hjemmesiden i stedet for at sende ud på mails. Medlemmerne får en mail,  når der er 

nyt på siden. 
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Ad 10. Årshjulet 

Tilføjelse til årshjulet: Andel af Signes løn for indeværende år afregnes til kommunen 25 september. 

 

Ad 11. Diverse 

Fødselsdage 

 En halvfjerds fødselsdag i december. Gaven gives den første gang i det nye år. Marianne køber noget. 

 

Aktivitetslisten 

Karin reviderer den og lægger den ud på hjemmesiden 

 

Ad 12. Eventuelt 

Vi har lige nu to facebooksider. Marianne får hjælp af Mette til at slette den ældste 

 

Kunstforeningen er interesseret i at have os med til et af deres arrangementer, Lune lørdage, i Fritidscentret, 

eventuelt i februar. Birgit undersøger hvad det præcist handler om – tidsramme og indhold. 

 

Noder til koncerter: Vi havde noder med til Kulturnatten af hensyn til de nye. Hvordan det vil være i 

fremtiden styrer Signe. 

 

Ad 13. Næste møde 

16. januar kl. 17.30 hos Birgitte 

 

  

 

 

 


